

Referat fra fagutvalgsmøte, Institutt for geofag, 19.11.2012

Geofaglig fagutvalg

Til stede:

Rikke Avaldsnes, Tord Solvang, Robin O. Svenningsen, Marco Westergren, Solveig Helland, Jonas Thu Olsen, Mari Roen Velo, Fredrik Wesenlund.

Møteleder: Marco Westergren

Referent: Fredrik Wesenlund

1. Godkjenning av innkalling.

a. Ja.

2. Godkjenning av referat.

a. Ikke sendt ut enda.

3. Post til fagutvalget.

a. To UNI-forum.

4. Instituttstrådmøte.

a. Sak 1.

i. Det vil bli omgjøring av styret. Det vil få 2 studentrepresentanter og valgfritt antal varamedlemmer. Skal være ferdigbestemt innen 30.11.12. Det vil også være en ekstern representant som kan velges fritt. Det vil bli satt opp kandidater, Alve og Andreas Kaab kommer med forslag.

b. Sak 2.

i. utlysning av jobb som teknisk ansatt med undervisningsplikt. Insituttet kan bestemme omfanget av stillingen. Vil ansette en person som vil være med på å undervise, Viktig for Andreas Kaab. Det må stemme ift. ansettelsesbudsjettet.

c. Sak 3.

i. Et EU-prosjekt står på trappen. Adriano Matsuini vil ansettes for å forvalte 12 millioner over 5 år. Lokaler er per dags. dato ikke tilgjengelig.

ii. Mulig skolelab i geofag. Naturgasssenteret og Statoil er villig til å støtte det i 2 år. Dette er viktig ift. rekruttering fra videregående skole og mulig etterutdanning av lektorer i geofag. Ny person blir ansatt for å holde styr på dette.

iii. Universitetet vil prøve å ha færre midlertidige ansatte for å spare penger, da det

går utover midler til utstyr og lokaler for studentene (stoler, plass for geo-studenter på GI osv.) Leif Sørbel kan bli ansvarlig for å gjennomføre dette. Kan også få et samarbeid med ILS ang. dette.

d. Sak 4.

i. Omorganisering av avdelingene på Geofag. Det vil bli geologi, naturgeografi og hydrologi. Dette vil gi fordeling av arbeid og ansvar på labben. Vet forøvrig ikke hvordan dette skal gjennomføres teknisk.

ii. BUDDY (budsjettsprogram) er ikke ferdig. Budsjettsmøtet ga mer midler til nyansettelser, men vil bli kvitt midlertidige stillinger. Det vil innføres en ny modell for omorganisering og struktur. Excel-skjema har blitt vist rundt som viser dette.

iii. 8 kandidater til ekssternstyremedlem fra NGI, Kristian Mikkelsen research med flere. 1 har akseptert nominasjon av de som har blitt kontaktet. Det har vært flere varamedlemmer som har møtt opp på instituttrådsmøtene enn fastrepresentanter, må gjøres noe med.

iv. Det endrede budsjettet traff oss ikke vesentlig. Pengesekken snurpes igjen, så kan muligens innrede biblioteket på GI med stoler fra andre steder på universitetet.

Representantene fra instituttsrådet føres videre til styret.

5. Kurs

a. Excel.

i. Microsoft er fleksible ang. dato for kurset. Ingen har lyst til å ta kontakt med Microsoftrepresentanten ang. Kurset. Hører med andre GFU-studenter om de ønsker å følge opp.

b. Geodata.

i. Ønsker å arrangere kurs for studenter. Har vært i kontakt med geografer fra SV ang. Dette. Positive til det, men ingen oppfølging.

6. GFU

a. Medlemmer

i. Sliter med å opprettholde studentmassen i GFU. Trenger å blæste litt for å holde det gående. Kan holde stand, steke vafler, prate om hva vi gjør osv.

ii. Robin er mulig leder neste semester. Det trengs da ny lesesalsansvarlig.

iii. Mulig samarbeid med GÆA ift. bedriftspresentasjoner. Vi må ha flere retninger i presentasjoner enn kun olje og gass-virksomheten. Viktig for å vise studentene alle mulighetene innenfor geofagene. Kan ikke kreve like mye midler som ved olje/gass-bedriftspresentasjoner.

7. EGEA (www.egea.eu)

a. LK i Oslo

i. Samfunnsgeografene ønsker å opprette LK i Oslo ift. Internasjonale EGEA. Som medlem får man et år med arcGIS hvis man melder seg inn. De har rammeavtale med ESRI. Gjelder hovedsakelig geografer. Det er en egen GIS-klubb på SV som er interessert i kontakt med geomatikere.

8. Neste møte

a. dd.mm.yy, tid

i. ZEB-kantinen